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Zápis z komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 26.4.2010 

 

Datum a čas konání:26.4.2010,15.30 hodin 

Místo konání:MÚ Kutná Hora, Václavské nám.182 

Přítomni: pp. Majznerová, Jirásek, Berka, Vališ, Hlavatý 

Omluveni: pp. Nováček, Krupičková, Děkanovská 

Hosté: Ing. arch. Kremla, Ing. Suchánek, p. Kozák, pí. Schäferová, ing. Janál, ing. Tvrdík 

 

Program: 

- Řešení problematiky starého dětského hřiště ve vnitrobloku 

- Kompostéry  

- Úklid kontejnerových stání 

- Dopravní komise 

- Informace o plnění úkolů Rady města 

- různé 

 

Předseda komise  ing.Jirásek zahájil jednání , přivítal přítomné a navrhl program. 

 

Řešení problematiky starého dětského hřiště ve vnitrobloku 

Paní L. Schäferová, technické oddělení OSM popsala stav hřiště a seznámila přítomné 

s možnostmi řešení. Současně upozornila na nedostatek finančních prostředků na údržbu 

dětských hřišť. V případě tohoto hřiště je nutno si uvědomit přítomnost nového hřiště 

Vostrov v těsném sousedství. Toto hřiště slouží více maminkám s malými dětmi. 

Přítomní členové komise a hosté se vyjádřili k této problematice ( p.Vališ – zachovat a 

opravit, p.Hlavatý – vysadit stromy a dodat lavičky, p. Berka – zachovat a opravit, 

p.Jirásek – ponechat a opravit. Vzhledem k nedostatku finančních prostředků navrhuje 

komise jednat o možnosti oprav ( oplocení, nátěry ) se školou J.Palacha ( s Mgr.Roudným 

projedná p. Hlavatý) popř. se SOU řemesel – projedná OSM 

Závěr: komise doporučuje hřiště zachovat a provádět nezbytnou údržbu. 

 

Kompostéry 

Ing. Jirásek informoval o sdělení v tisku, že na sídlišti byly instalovány kompostéry. Paní 

L. Schäferová sdělila, že se jedná o iniciativu skupiny občanů zastřešovanou 

EKODOMOVem. Kompostéry jsou uzamčeny a slouží přihlášeným. Případné zájemce 

odkazuje na ing. Hájkovou – MÚ, technické oddělení OSM. 

 

Úklid kontejnerových stání 

Ing. Suchánek, vedoucí OSM zrekapituloval historii jednání o adresném  „vlastnictví“ 

kontejnerových stání, jednání vždy ztroskotala na nevůli správců jednotlivých domů a 

sdružení vlastníků bytových jednotek k dohodě. V souvislosti se znovuotevřením 

sběrného dvora a se zapojením lidí v rámci veřejně-prospěšných prací se rýsuje možnost 

dohody o pravidelném úklidu kontejnerových státní. 

 

Informace z jednání komise pro dopravu a dopravní systémy 

Ing. Tvrdík informoval o závěrech komise pro dopravu z 3.2.2010. Jednání komise pro 

dopravu se vyjádřilo k žádosti vlastníků bytů J.Zajíce 127-9 o zřízení retardéru s tím, že 

jej nedoporučuje. Jako důvod uvádí, že:“ se z hlediska nehodovosti nejedná o 

problémovou lokalitu“ 

 

 

 

Dále se jednání komise DaDS vyjádřilo k návrhu zjednosměrnění ulice J. Palacha. Ve 

svém stanovisku stanovuje jediný možný směr zjednosměrnění ( v souladu s názorem 

komise pro revitalizaci sídliště ), upozorňuje však na možné zhuštění dopravy jinde. Dále 

nedoporučuje šikmé stání z důvodů snížení počtu parkovacích míst. 



 

Informace o plnění úkolů Rady města 

a) zjednosměrnění ulice J. Palacha. Ing. Jirásek ocitoval úkol ze zápisu z RM směrovaný 

k Odboru investic. Jednalo se o zajištění relevantních informací k této problematice. 

K tomu ing.Janál uvádí, že nezná hlavní ideu, co navrhovatele této změny k tomuto 

návrhu vedlo a že tedy tento úkol neplní. P.Kozák znovu vysvětlil hlavní záměr a důvody. 

Ing. Jirásek konstatoval, že je špatný postup zadání úkolů a následná nekomunikace 

v případě když zadání není jasné. Domnívá se, že odbor měl oslovit komisi pro vyjasnění 

zadání a ne celou záležitost neřešit. Bez názoru odborníků nelze rozhodnout, ani podat 

Radě města návrh na řešení. 

b) zajištění studie či PD na hlídané parkoviště ( úkol z 34/09 Rady města ze začátku roku 

2009). Komise dosud nedostala žádné podklady, i když usnesení je vedeno jako splněné. 

Ing. Janál argumentuje tím, že komise měla zjistit zájem občanů ( příslušné usnesení RM 

však tento úkol směřuje na Odbor investic). M.Hlavatý uvedl, že přestože to je úkol 

odboru, pokusil se zajistit anketu, ale vzhledem k tomu, že Odbor investic nemá ani 

náznak řešení parkoviště, nemůže jednat s budoucím provozovatelem ( zájem měly 

Technické služby) o kalkulaci nákladů na provoz a tak i stanovení ceny pro koncového 

zákazníka. Ing. Jirásek upozornil na částku 1,5 mil na parkoviště na sídlišti. Po diskusi 

dospěla komise k názoru, že tato částka sice neřeší systémový problém parkování na 

sídlišti, ale měla by být investována alespoň do rozšíření parkoviště v ul.J.Palacha (pod 

zahrádkami), pokud to umožní majetkové poměry k pozemkům. 

c) školní hřiště ( usn.RM 133/10) do 30.6. mělo být jasné financování rekonstrukce 

školního hřiště. K tomu ing.Janál uvádí, že město toto hřiště neuvádí jako prioritu. Ing. 

Jirásek tedy vznesl dotaz, kdo a kdy tyto priority stanovil a k tomu ing. Janál uvedl, že se 

nejedná o priority, ale spíš o pořadí, v jakém byly úkoly stanoveny. Vzhledem 

k nedostatečnému postupu Odboru investic v plnění tohoto úkolu, navštíví pp.Jirásek a 

Berka pana starostu. 

Závěrem k tomuto bodu vyslovil předseda komise nespokojenost s přístupem odboru 

k plnění úkolů zadávaných Radou města. 

 

Různé: 

 byla podána informace o zahájení prací na bikrosové dráze 

 p.Kozák navrhuje osadit na dětské hřiště u fotbalového tréninkového hřiště 

tabulku se zákazem vstupu psů – zajistí TO OSM 

 úklid ulic – členové podali svědectví o průběhu úklidu ( strojovém čištění )  

v minulém týdnu. Konstatují, že vzhledem k velkému počtu zaparkovaných 

osobních vozidel nebyl úklid efektivní. Dále v ulici Lučanská nebyly (dle informací 

p.Berky) umístěny dopravní značky informující o zákazu stání v termínu úklidu. 

Pan Kozák znovu doporučil  snížení počtu čištění a spojení čištění se sekáním 

trávy s tím, že by se příslušné ulice uzavřely třeba na celý den. 

 Ing. Kremla informoval o stížnostech na nepořádek v DH Vostrov. Jedním 

z požadavků je oplocení. Po diskusi komise nedoporučuje oplocení a to zejména 

k nákladům, které by nepřinesly efekt. 

 Ing. Suchánek informoval o nedostatečném krytí potřeb údržby dětských hřišť ze 

strany rozpočtu města 

 Ing. Jirásek navrhl termín jarní prohlídky a požádal paní L. Schäferovou o účast. 

 

Dne 10.5.2010 se uskuteční pravidelná jarní prohlídka sídliště. Sraz v 16.00 

hodin u vývěsky komise u Kauflandu 

 

Příští jednání se koná dne 14.června  2010 v 15.30 hodin v zasedací místnosti 

MÚ Václavské nám.182 

 
Zapsal: Martin Hlavatý 
Zápis ověřil:Ing. Zdeněk Jirásek 

 


